
Studencka Konferencja Małych Filologii 

Sprawozdanie 

 

W piątek 17 maja 2019 roku odbyła się pierwsza, historyczna edycja Studenckiej Konferencji 

Małych Filologii, w skrócie SKoMaFi. O godzinie 11:30 konferencję uroczyście otworzył 

Prodziekan ds. studiów stacjonarnych Wydziału Anglistyki, dr hab. Radosław Dylewski, prof. 

UAM. 

 

 

 

W Konferencji wzięli udział studenci trzech wydziałów Uniwersytetu im. Adama Mickiewicza 

w Poznaniu: Wydziału Anglistyki, Wydziału Neofilologii oraz Wydziału Filologii Polskiej i 

Klasycznej. Konferencja miała formę posterową, co zapewniło swobodną interakcję zarówno 

pomiędzy uczestnikami konferencji, jak i publicznością. Większość z osób przybyłych do 

Collegium Novum podzieliła się z autorami posterów naukowych swoimi cennymi opiniami i 

wskazówkami. Studenci reprezentowali filologie takich języków, jak niderlandzki, 

macedoński, litewski, włoski, chorwacki oraz turecki. Dzięki tak różnorodnej grupie 

uczestników możliwe było nawiązanie nowych kontaktów, a także zapoznanie się zarówno z 

kulturą, jak i językiem krajów będących tematem posterów. Każdy z autorów otrzymał pakiet 

konferencyjny, a także mógł skorzystać z przygotowanego przez organizatorów cateringu.  



 

 

Serdeczne podziękowania kierujemy do Dziekan Wydziału Anglistyki, prof. zw. dr hab. 

Katarzyny Dziubalskiej-Kołaczyk, za wsparcie przy organizowaniu konferencji. Dziękujemy 

także pani Joannie Dzierżewskiej oraz pozostałym pracownikom Wydziału Anglistyki, którzy 

pomogli nam w przygotowaniu wydarzenia. Prodziekanowi ds. studiów stacjonarnych 

Wydziału Anglistyki, dr hab. Radosławowi Dylewskiemu, prof. UAM dziękujemy za uroczyste 

otwarcie Konferencji. Oczywiście serdecznie dziękujemy też wszystkim uczestnikom, za ich 

chęć oraz zaangażowanie w przygotowanie swoich projektów naukowych. Na koniec 

dziękujemy studentom i prowadzącym, którzy przyszli podzielić się swoimi uwagami 

dotyczącymi posterów, a także organizatorom, dr Małgorzacie Drwal, dr. Robertowi de Louw, 

Patrycji Zawłockiej i Bartłomiejowi Serkowi.  

 

Jesteśmy niezmiernie zadowoleni z przebiegu Konferencji i mamy nadzieję, że kolejne 

edycje Studenckiej Konferencji Małych Filologii będą tylko zyskiwały na znaczeniu i 

popularności.  

 

Za relację zdjęciową, dostępną pod poniższym linkiem, dziękujemy serdecznie dr Katarzynie 

Wiercińskiej: 

https://drive.google.com/open?id=14ShXwgD8_k8OBWHksqbepQKqbvB1Tk7n 

 

 

https://drive.google.com/open?id=14ShXwgD8_k8OBWHksqbepQKqbvB1Tk7n

